
 

Motie uitbreiding Rijnlands Lyceum  
 

In de vergadering van 12 oktober 2021 dient Diversiteit, Inclusie en Toegankelijkheid dus! 

(DITdus!) de volgende motie in en verzoekt om steun. 

 

Overwegende dat: 

- De schriftelijke raadsvragen niet (volledig) beantwoord zijn en ambtelijke 

ondersteuning tegenstrijdige informatie gaf. 

- Gesproken wordt over een uitbreiding van het Rijnlands Lyceum terwijl het gaat om 

nieuwbouw van een andere school (International School Wassenaar). 

- Onduidelijk is wie nu precies de rechtspersoon is, gezien zelfs in de begroting het 

Rijnlands Lyceum genoemd wordt. 

- Het Rijnlands Lyceum en de International School Wassenaar, net als nog meer 

internationale onderwijsinstellingen in de regio onder de stichting Het Rijnlands 

Lyceum vallen.  

 

Constaterende dat: 

- In de regio voldoende onderwijsinstellingen zijn voor internationaal onderwijs, gezien 

de International School Wassenaar ook voor plaatsing zorgt wanneer een leerling 

binnen zes weken niet in de smaak van de school valt. 

- Veel leerlingen niet welkom zijn, waaronder leerlingen met diverse 

ondersteuningsbehoeftes. 

- Het onderwijs niet gratis is voor de ouders/voogden, maar zij verplicht vele duizenden 

euro’s per jaar moeten betalen om onderwijs te mogen volgen. 

- Veel leerlingen geen Engels spreken, zoals meestal de voertaal is op een internationale 

school, en dus beter Nederlands kunnen leren als vreemde taal aangezien zij in 

Nederland zijn en hier hun sociale netwerk dienen op te bouwen. 

- Nederlands onderwijs wel gratis is. 

- Voldoende Nederlands onderwijsaanbod beschikbaar is. 

- In Wassenaar voldoende internationaal onderwijs beschikbaar is door middel van 

diverse onderwijsinstellingen.  

- Landelijk vergoedingen voor internationaal onderwijs, en de huisvesting, hiervan 

beschikbaar zouden worden gesteld. 

- Andere onderwijsinstellingen voor internationaal onderwijs in de regio subsidie vanuit 

het Rijk hebben gekregen voor de huisvesting van internationaal onderwijs en dit een 

jaarlijks fenomeen zou worden/is, waardoor deze kosten niet bij de gemeente zouden 

komen te liggen. 

 

Draagt het college op: 

- Het raadsvoorstel terug te nemen totdat de financiën van de huisvesting buiten 

Wassenaar geregeld zijn. 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag, 

 



 
 

Brenda Hagen 

Fractievoorzitter Diversiteit Inclusie en Toegankelijkheid dus! 

DITdus! 

 

 

 


